
  

 

 

Møte #7 Dato: 25.01.2024 

Det innkalles med denne innkallingen til møte i Campustinget på Møterom 265 i Havnegata 5, 

med møtestart satt til klokken 16, torsdag 25. januar. 

 

Campustingets møter er åpne, og alle har møterett. 

 

Alle semesterregistrerte studenter ved UiT Norges arktiske universitet – Campus Harstad kan 

fremme saker til dagsorden. Saker meldes til ctih@uit.no senest 14 dager før møtet og 

sakspapirer må innleveres senest fire virkedager før det er 7 dager til møtet. 
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Sak 0124: Godkjenning av innkalling, sakspapirer og 1 

protokoll 2 

Saksbehandler: Campustinget 3 

Sakstype: Vedtak 4 

Fremmøtte Campusting-medlemmer behandler vedtak 1, 2 og 3. 5 

 6 

Forslag til vedtak 1: Innkalling godkjennes. 7 

Forslag til vedtak 2: Sakspapirer godkjennes. 8 

Forslag til vedtak 3: Protokoll fra Campustingmøte 6 godkjennes. 9 

 10 

Innstilling fra Arbeidsutvalget: Arbeidsutvalget innstiller på at forslag til vedtak 1, 2 og 3 11 

vedtas.12 
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Sak 0224: Arbeidsutvalgets orientering 1 

Saksbehandler: Arbeidsutvalget 2 

Sakstype: Orientering 3 

Kjære Campusting! Godt nytt år til dere alle! 4 

 5 

Først og fremst vil Arbeidsutvalget beklage så meget at opprinnelig tidspunkt for 6 

gjennomføring av møtet ikke ble overholdt. Arbeidsutvalget har stor respekt for 7 

representantenes tid, og skjønner at flytting av møter på kort varsel kan gjøre det utfordrende 8 

å møte i Campustinget. Det har vært et mål å følge den vedtatte møteplanen gjennom 9 

perioden, og beklageligvis klarte Arbeidsutvalget ikke det i dette ene tilfellet grunnet sykdom 10 

i Arbeidsutvalget. 11 

 12 

Siden sist har sammensetningen i Arbeidsutvalget også endret seg. Mandag 8. januar 13 

informerte Vilde Sirma-Tellefsen Hveem til Arbeidsutvalget og øvrige medlemmer av 14 

Campustinget om sin avgjørelse om å trekke seg fra vervene som vara til Arbeidsutvalget og 15 

Kommunikasjonsrådgiver for Campustinget. Arbeidsutvalget ønsker å takke Vilde for en 16 

iherdig innsats gjennom sitt virke i Campustinget, og er sikker på at vi vil se Vildes 17 

engasjement i sammenhenger utenfor Campustinget i tiden fremover. 18 

 19 

Leder: 20 

Velkommen til nytt semester skal dere alle være! Grunnet egen langvarige sykdom etter 21 

gjennomføring av juleferie er det en noe kortfattet orientering jeg denne gangen presenterer 22 

Campustingets medlemmer.  23 

 24 

Det er en spennende tid vi nå beveger oss inn i som organisasjon, og dette vises også på dette 25 

møtets dagsorden, og vil også vises i fremtidige sakspapirer. Vi skal ved denne anledningen ta 26 

noen avgjørelser når det kommer til gjennomføring av valg til nytt Campusting, vi skal velge 27 

ekstern revisor for gjennomgang av budsjettet og vi skal gjennomgå tilskudd gitt til 28 

studentvelferden på UiT campus Harstad gjennom 2023. Det er også en del oppdateringer på 29 

saker som tidligere har vært tatt opp. Det vil i løpet av neste semester også komme en del 30 
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større saker, blant annet forslag til nye vedtekter, som beklageligvis er blitt ytterligere 31 

forsinket grunnet sykdom. 32 

 33 

Fredag 19. januar deltok jeg sammen med campusadministrasjonen i Harstad og nestleder i 34 

Campustinget på Harstadkonferansen 2024. På årets konferanse var temaet «Tillit», og det var 35 

flere interessante bidrag fra blant annet statsminister Jonas Gahr Støre, korrupsjonsjeger med 36 

stor K Eva Joly samt sosiolog (og komiker) Harald Eia, for å nevne bare noen av svært mange 37 

gode bidrag. Her ønsker jeg å takke campusadministrasjonen for invitasjonen til å delta på en 38 

svært lærerik konferanse. 39 

 40 

«I tider som dette er det viktig å huske at det alltid har vært tider som dette.» 41 

Paul Harvey (1918 – 2009) 42 

 43 

Med vennlig hilsen, 44 

Robin Johansen 45 

Leder 46 

leder.ctih@uit.no 47 

 48 

 49 

Nestleder: 50 

Etter en lang og koselig juleferie og feiring av eksamensresultater, har det vært en aktiv tid 51 

med flere engasjerende hendelser. Oppstarten der jeg er involvert i har nylig gjennomført sin 52 

Generalforsamling, og jeg har hatt gleden av å delta på møte med både UIT og Samskipnaden. 53 

I tillegg har jeg hatt den priviligerte muligheten til å delta på Harstadkonferansen, hvor årets 54 

tema var “Tillit” med mange inspirerende diskusjoner. Det har vært en berikende opplevelse å 55 

være en del av dette arrangementet.  56 

mailto:leder.ctih@uit.no
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Jeg er åpen for å dele ytterligere erfaringer eller diskutere eventuelle initiativer. 57 

Takk for oppmerksomheten, og jeg ser frem til fortsettelsen av denne spennende perioden. 58 

 59 

Med vennlig hilsen, 60 

Liis Meitus Indregaard 61 

Nestleder 62 

nestleder.ctih@uit.no 63 

 64 

 65 

Hovedtillitsvalgt: 66 

Hei og velkommen til et nytt semester!  67 

 68 

Quiz på Plays  69 

Sammen med Simon Kleivan gjennomførte vi et evalueringsmøte med Wasim v/Plays. 70 

Tilbakemeldingene fra begge parter var positive til forrige semester, og Plays ønsker å 71 

fortsette arrangementene. Det skal komme nye oppgraderinger slik som en glassvegg for 72 

mindre støy, biljardbord, dart og shuffelboard i stedet for minigolf. Det kom også opp en 73 

mulighet om å arrangere bowlingturnering mellom studentene der Simon er kontaktperson for 74 

dette initiativet. Det blir spennende å diskutere disse mulighetene videre med Campustinget.  75 

 76 

Egon Harstad  77 

Etter evaluering med Egon, ble vi enige om at Campustinget får 150 nye vareprøver for 2024. 78 

I stedet for å få disse tildelt på forhånd med datostempel, kan vi sende henvendelse til 79 

kontaktpersonen når vi ønsker. Det er en super avtale, og tilbudene om gratis brus den 16 og 80 

kollokviebord fortsetter. Dette er noe vi kan promotere til studentene i de periodene det er fult 81 

på campus, mens vi jobber med grupperom problematikken med universitetet.  82 

 83 

Koordingering arrangementer på campus  84 

Sammen med Levende campus har vi gjennomgått kommende arrangementer dette 85 

semesteret. Det er flere interessante arrangementer på agenda slik som Karrieredagen 31 86 

januar, mentorkonferanse i Tromsø 22 februar, åpen dag for VGS den 13 mars. Jeg ønsker å 87 

mailto:nestleder.ctih@uit.no


Møte #7  25.01.2024 

   
6 

forsøke et informasjonsmøte om tilrettelegging av eksamen, og et om informasjon om 88 

Campustinget før valget i mars.  Dersom det er ønskelig kan vi gjennomgå kalenderen eller 89 

tilgjengeliggjøre planene for Campustinget.  90 

 91 

Samlingsbaserte studenter 92 

Det har blitt en hjertesak å sette et større fokus på våre samlingsbaserte og deltidsstudenter. I 93 

følge nye målinger har vi nå over 50 % av denne studentgruppen, og det er behov for å utrede 94 

hvilke tiltak som må på plass. Sammen med Levende campus arrangerte jeg et 95 

idemyldringsmøte med et par studenter for å få innsikt i deres erfaringer og tilbakemeldinger 96 

på dette. Temaet ble også diskutert på månedsmøte for tillitsvalgte. 97 

 98 

Jeg kan muntlig orientere ytterligere om resultatene dersom dette er ønskelig. Dette er et 99 

pågående prosjekt som flere er hjertelig velkommen til å delta på. 100 

 101 

Presentasjon SYD 24 102 

Vi har fått et nytt kull av deltid sykepleie. I forbindelse med dette fikk Campustinget holde en 103 

presentasjon sammen med andre aktører på huset. Ettersom flere studenter har ønsket seg mer 104 

informasjon om oss og våre tilbud, kontaktet jeg kullansvarlig for en utvidet presentasjon.  105 

 106 

Sammen med Simon ble det en god orientering som inkludere studentavtalene, hvordan søke 107 

VEL midler, andre studier på campus, hvorfor velge tillitsvalgte og lignende. Til fremtidige 108 

presentasjoner anbefaler jeg å sette av 15 min til dette.  109 

 110 

Jeg laget en ny presentasjon av Campustinget og campus Harstad som ligger tilgjengelig på 111 

Teams. Jeg ønsker å oppfordre alle, og særlig de som skal stille til gjenvalgt, til å benytte 112 

anledningen til å hive seg med på en presentasjon til nye og andre kull. Dette for å få erfaring 113 

og bli trygg på å holde presentasjoner i regi av Campustinget, for å bli kjent med studentene 114 

og la studentene bli kjent med deg i forkant av det kommende valget i mars.   115 
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Sosiale medier 116 

På sosiale medier har jeg hittil publisert innlegg som er planlagt likt som strategiene jeg 117 

bruker på UiTstudent. Informativt, tips til studentaktiviteter og promotering av arrangementer 118 

på campus. I samarbeid med Norli er det pr 19.01 startet en konkurranse for å inspirere flere 119 

til å finne på sosiale aktiviteter, og skape verdi på kanalen med en premie donert av Norli.  120 

 121 

Potensiell samarbeidsavtale Vaag 122 

Etter tilbakemeldinger fra studentene og et normal år som resulterer i mindre VEL – midler, 123 

har jeg nådd ut til Vaag havbadstue i håp om å få til en studentavtale lik våre andre samarbeid. 124 

De har takket ja til et møte om dette mandag 22 januar og jeg vil orientere muntlig om 125 

resultatet.  126 

 127 

Workshop med Campustingene 128 

Planleggingen av workshop sammen med campustingene er godt i gang! Dette blir et 129 

spennende prosjekt der målet er:  130 

• Læring, ideutveksling, samarbeid og erfaringsutveksling  131 

• Å skape en plattform for kunnskapsutveksling og styrke nettverk mellom 132 

campustingene  133 

 134 

Prosjektet ser på hvilke aktører som er relevante å invitere med der det per nå sees 135 

hensiktsmessig er Levende campus, studenthusene, studentlivskoordinator og 136 

Studentparlamentes campuskontakter. Det ser ut til å lande på datoene 22 – 25 februar i 137 

Narvik så gjerne hold av datoene. 138 

 139 

Møte med Studentparlamentet 140 

På førstkommende møte i Studentparlamentet er møtedatoer på agendaen. Vi har argumentert 141 

for at fredag passer best for tilreisende representanter og liste medlemmer. Det er usikkert per 142 

nå om det forblir eller flyttes tilbake til torsdager.   143 
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Parkering 144 

Mange har glemt hvordan man parkerer siden i fjor, som har gitt flere hodepine i et forsøk å 145 

finne en parkeringsplass på campus. Etter forespørsel har BA oppfordret ansatte til å ta 146 

hensyn når de parkerer på morgenkvisten.  147 

 148 

«Æ spiste paracet og ibux til frokost før æ kom” 149 

Sagt på Campustingets kontor 150 

 151 

Med vennlig hilsen, 152 

Amanda A. Molvik 153 

Hovedtillitsvalgt, 154 

hovedtillitsvalgt.ctih@uit.no 155 

mailto:hovedtillitsvalgt.ctih@uit.no


Møte #7  25.01.2024 

   
9 

Sak 0324: Introduksjonskurs Campustinget 1 

Saksbehandler: Simon 2 

Sakstype: Diskusjon 3 

Arbeidsgruppe for Etiske Retningslinjer har nylig gjennomført første møte. Her kom det en 4 

idé om å holde et introduksjonskurs som alle burde gjennomføre. Grunnen til at jeg 5 

presenterer idéen her er at dette kurset kan inneholde mer enn bare det som befatter vår 6 

arbeidsgruppe. 7 

 8 

Tanken med kurset er at det skal ta sted kort tid etter konstituering av Ctih hvert år, og 9 

gjennomføres av arbeidsutvalget. Formålet er å introdusere alle medlemmer for hvordan 10 

campustinget fungerer, og hva som forventes. Kurset skal gå igjennom vedtekter, etiske 11 

retningslinjer osv. 12 

 13 

Dette vil både gi det nye AU en mulighet til å jobbe sammen på en trygg og god måte, og 14 

samtidig gi alle medlemmer den kompetansen som man ser på som nødvendig. Dette vil også 15 

være en god arena for alle medlemmer å jobbe sammen før man er ferdig med vårsemesteret 16 

og tar sommerferie. Det vil skape samhold allerede før man skal starte arbeidet i august. 17 

 18 

Selve innholdet i kurset kan endres etter behov. Tanken er at det skal være et krav for alle 19 

medlemmer å ha gjennomført dette kurset, også nye medlemmer som blir supplert. I så måte 20 

ønsker jeg at dette, etter innspill fra møtet, kan tas videre i arbeidet om vedtektsendringene 21 

som AU arbeider med pr i dag. 22 

 23 

Innstilling fra Arbeidsutvalget: Det fattes ikke vedtak i diskusjonssaker.24 
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Sak 0424: Møteplan vår 2024  1 

Saksbehandler: Arbeidsutvalget 2 

Sakstype: Vedtak 3 

Campustinget vedtok i Sak 0523: Møteplan en møteplan som gjaldt frem til januar måned. 4 

Med unntak av ett unntak har møteplanen blitt overholdt, og det er arbeidsutvalgets 5 

oppfatning at målet med planen, å sikre kontinuitet og gjøre det enklere for både 6 

arbeidsutvalget og øvrige medlemmer å planlegge, har blitt oppnådd. Basert på disse 7 

erfaringene har arbeidsutvalget utarbeidet et nytt forslag til møteplan for våren. 8 

 9 

Den foreslåtte møteplanen er som følger: 10 

• Campustingmøte #8: Onsdag 21. februar 11 

• Campustingmøte #9: Onsdag 24. april 12 

• Konstituering av nytt Campusting: Onsdag 15. mai 13 

• Campustingmøte #10 m/Sommeravslutning: Onsdag 5. juni 14 

 15 

Forslag til vedtak: Møteplanen vedtas slik den foreligger.  16 

 17 

Innstilling fra Arbeidsutvalget: Arbeidsutvalget innstiller på at forslag til vedtak vedtas.18 
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Sak 0524: Valg 2024 1 

Saksbehandler: Nestleder 2 

Sakstype: Valg 3 

Studentene ved campus Harstad velger sine representanter til studentdemokratiet en gang per 4 

studieår. CTiH har tradisjon for å gjennomføre sitt valg samtidig som Studentparlamentet, og 5 

de har bestemt at i år er valgperioden 11. - 22. mars 2024. 6 

 7 

Følgende skal velges for studieåret 2024/2025 8 

• 11 medlemmer til Campustinget i Harstad 9 

• 2 representanter fra campus Harstad til faste plasser i Studentparlamentet (SP) 10 

• Studentpolitiske lister til Studentparlamentet (f.eks. Moderat Liste, 11 

Sosialdemokratene, Venstrealliansen og Pedagogikklista) 12 

 13 

På nasjonalt nivå har ikke den gjennomsnittlige valgdeltagelsen til studentdemokratiet vært 14 

særlig høy. Campustinget i Harstad har ved tidligere valg jobbet aktivt både for å rekruttere 15 

kandidater til å stille til valg, og for å oppfordre studenter til å stemme under valget. I 2023 16 

var valgdeltagelsen følgende: 17 

• Valg til Campustinget i Harstad: 7,9% (83 av 1051 personer i manntallet har stemt) 18 

• Valg av campusrep til SP fra Harstad: 6,95% (73 av 1051 personer i manntallet har 19 

stemt) 20 

• Tromsø 2023: 6,53% (1021 av 15630 personer i manntallet har stemt) 21 

• Narvik 2023: 5,37% (48 av 894 personer i manntallet har stemt) 22 

 23 

Forberedelse og gjennomføring av valget krever en solid innsats fra Campustinget. 24 

Hovedoppgaven vil være å synliggjøre mulighet for å stille til verv blant studentmassen i 25 

Harstad, samt bidra til god valgdeltagelse under gjennomføringen av valget. Det er ønskelig at 26 

CTiH oppnevner en Synlighets- og promoteringskomite (SynProm), inspirert av SP og jobben 27 

som ble gjort der i fjord. Komiteen vil få ansvar for markedsføringen for å finne kandidater 28 

som vil stille til valg, samt promotering av selve valget.  29 
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AU har utarbeidet et forslag til valgreglement for Campustinget, men pga forsinkelser i 30 

prosessen rundt vedtektsendringer, er ikke denne klar til behandling nå før valget. I 31 

valgreglementet er det lagt inn et punkt om valgstyre. Valgstyre består av representanter fra 32 

Campustinget som ikke stiller til gjenvalg, og det er ønskelig at Campustinget oppretter et 33 

valgstyre for å kvalitetssikre manntall, kandidater og valgoppgjør. Organisasjonskonsulenten 34 

vil være valgstyrets sekretær, og er også den som oppretter valget digitalt i UiTs 35 

stemmesystem.  36 

 37 

Valg til valgstyret: Campustinget nevner [Person 1], [Person 2], og [Person 3] til valgstyret. 38 

Valg til Synlighets- og promoteringskomité: Campustinget oppnevner [Person A] og 39 

[Person B] til Synlighets- og promoteringskomité. 40 

 41 

Innstilling fra Arbeidsutvalget: Arbeidsutvalget innstiller ikke på valgsaker.42 
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Sak 0624: Sosiale medier 1 

Saksbehandler: Arbeidsutvalget 2 

Sakstype: Vedtak 3 

Kommunikasjonsrådgiver 4 

Dette vervet er per i dag en rolle som har stor autonomi. Det er opp til den enkelte i hvilken 5 

grad og hvor mye man ønsker å ta for seg ta området kan i teorien falle inn under all 6 

kommunikasjon, nettside, sosiale medier, stand og lignende. Det er vår anbefaling at rollen får 7 

enkelte føringer som kan gjøre arbeidet mindre belastende og gi et rammeverk å forholde seg 8 

til. Dette kan gjøres gjennom rollebeskrivelser og inndeling av arbeidsområder som kan 9 

legges til under vedtekter. Det er viktig å understreke at det ikke er nåværende Aus 10 

intensjoner å gi føringer for et fremtidig arbeidsutvalg, da man selv vet hvordan man best 11 

jobber med egne og felles arbeidsoppgaver. Målet vårt er å dele erfaringer og skape et 12 

mulighetsrom for å fordele arbeidet ut ifra engasjement og ressurser.  13 

  14 

Vi anbefaler følgende:  15 

  16 

Opplæring og oppdatering av nettside følges opp av organisasjonskonsulent 17 

Argument: Etter et godt stykke arbeid har nettsiden blitt oppdatert og vil nå fungere godt med 18 

normativt vedlikehold og oppdateringer. Oppdateringene gjelder tilgjengeliggjøring av 19 

dokumenter som organisasjonskonsulent allerede har ansvar for, og sikre at informasjonen er 20 

korrekt. Ettersom nettsiden er et uvurderlig verktøy for oss for å spre informasjon og ikke 21 

minst være synlige, er den viktig å oppdatere med jevnlig mellomrom. Med tanke på 22 

kompetanse og erfaring er organisasjonskonsulenten en person som bedre vil kunne sikre 23 

overføring av opplæring og kompetanse på nettsiden mellom utskiftninger, der vi fortsatt kan 24 

være trygge på at nettsiden forblir relevant uavhengig av interesse for sosiale medier i 25 

campustinget.  26 

  27 

Ny vara til Arbeidsutvalget  28 

Argument: Kommunikasjonsrådgiver posisjonen har vært gull i AU. At vedkommende som 29 

også skal ivareta våre sosiale medier er nære det daglige arbeidet, gir kort vei til innsikt, 30 

innhold, ideer og viktig informasjon som skal publiseres. 31 
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Ny rollebeskrivelse 32 

Dersom vi velger en ny kommunikasjonsrådgiver, anbefaler vi at vedkommende nå får ansvar 33 

for sosiale medier. Dette vil synliggjøre hvilke digitale plattformer som faller inn under rollen 34 

samt at vedkommende har ansvar, og ikke bare en rådgivende posisjon. Det oppfordres å 35 

skape rom for arbeidsgruppe eller lignende i regi av SoMe ansvarlig. Det vil kun være en 36 

fordel at flere engasjerer seg i våre sosiale medier da dette er et enkelt arbeid å samarbeide på, 37 

flere ressurser gir bedre ideer og et sterkere innhold som reflekterer studentmassen. 38 

 39 

Dodraugen  40 

Ansvaret for Dodraugen burde ligge selvstendig der kun retningslinjer for våre sosiale medier 41 

er førende for arbeidet som blir utført. Det er ikke behov at dette er forankret hos en sosial 42 

medier ansvarlig/ kommunikasjon, men det er særs nyttig at det er et godt samarbeid mellom 43 

ansvarlig for Dodraugen og Campustinget. 44 

 45 

Opplæring 46 

Tone og Amanda kan ta ansvar for opplæring av interesserte i rollen. Dette vil gå ut på å 47 

gjennomgå tidligere strategier og samarbeide om nye. Det vil bli gitt innføring i programmer 48 

som Canva, Meta og Wix.  Amanda kan tilby innsikt gjennom arbeidet med sosiale medier fra 49 

UiTstudent og merkevarebygging.  50 

 51 

Ettersom erfaringene tilsier at en slik rolle krever en del oppfølging de første ukene i vervet 52 

og det kan være hensiktsmessig å tilby opplæring til både den som tar over rollen nå, og 53 

eventuelle interesserte i å stille til valget. 54 

 55 

Forslag til vedtak:  56 

 57 

Innstilling fra Arbeidsutvalget: 58 
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Sak 8023: Status om Ludo 1 

Saksbehandler: Cherie Holand 2 

Sakstype: Diskusjon  3 

Saksopplysning: Sak 8023: Status om Ludo ble vedtatt utsatt på Campustingmøte #6  4 

12. desember 2023. Det er kommet nye momenter i saken siden sist. 5 

 6 

Fra de originale sakspapirene: 7 

Siste styremøtet i Ludo Bar & Scene var den 27.11-2023. 

 

Det er uenigheter mellom styrets bestående studenter og styreleder, sammen med hennes 

økonomiansvarlig på samskipnaden - dette skaper en drakamp. 

 

Slik jeg oppfatter det, så ønsker Samskipnaden å legge ned Ludo sin bar- og scenedrift. 

Samskipnaden har gjort endringer på sin bedriftsmodell, slik at de ikke lenger er villig til å 

ansette en daglig leder på samme måte som tidligere (100% stilling, med en andel av denne 

stillingen som daglig leder på Ludo). 

 

Styreleder har ved flere anledninger presisert at Galleriet Studenthus, i sine vedtekter, har 

som formål å «fremme det sosiale studentmiljøet på Campus Harstad» og at dette ikke 

trenger å innebære bar- og scendrift. Mister Ludo sin bar- og scenedrift, vil Ludo i 

realiteten bli en del av studentlivet (Samskipnaden). 

 

Friminutt, som er blitt arrangert i regi av Samskipnaden, som bl.a. har som formål å «sette 

Ludo på kartet», blir etter min erfaring ikke sett på som noe som er en del av Ludo. Det er 

lite engasjement hos studentene for Friminutt slik som det er lagt opp til nå. Dette fremmer 

da ikke det sosiale studentmiljøet på Campus Harstad. 

 

Samskipnaden ba om at et budsjettforslag for 2024 skulle lages av meg og legges fram ved 

møtet. Dette budsjettet er blitt stemplet som urealistisk, men økonomiansvarlig og 

styreleder ønsker ikke selv å komme med et budsjettforslag og heller ikke veiledning. 

Budsjettforslaget som ble lagt fram blir for studentene vanskelig å forsvare på bakgrunn av 

manglende kompetanse innenfor bedriftsøkonomi. 

 

Jeg oppfatter det slik at vi blir stilt ovenfor et ultimatum: lag et bærekraftig budsjettforslag 

som Samskipnaden ser på som realistisk, hvis ikke trekker Samskipnaden seg. Ludo Bar & 

Scene kan ikke realistisk drives kun av studenter med den kompetansen styremedlemmene 

sitter med pr. dags dato, og foreningen vil stå i fare for oppløsning. 
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Dersom det går mot oppløsning av foreningen regulerer foreningens vedtekter hva som 

skjer med eventuelle restmidler: § 8.2 «Ved oppløsning, skal foreningens egenkapital, etter 

at alle økonomiske forpliktelser er dekket, stilles til disposisjon for samskipnaden. Midlene 

forutsettes anvendt til tiltak som styrker studentvelferden på studiestedet.» 

 8 

Etter at saken ble utsatt har styreleder i Ludo blitt oppmerksom på at Ludo som sak skulle 9 

diskuteres i Campustinget, og onsdag 20. desember ble følgende epost sendt til leders epost: 10 

Hei Robin 

 

Jeg ble tidligere denne uken gjort oppmerksom på at Cherie Holand hadde holdt et innlegg om 

Status Ludo på Campusting-møtet 12.12.23, og vil med dette presisere og korrigere enkelte 

punkter i saksfremlegget. Samtidig må jeg som styreleder informere om at denne 

statusoppdateringen er gjort uten at jeg har vært informert eller konferert. 

 

Først og fremst er det viktig for meg å formidle at Samskipnaden også ønsker at Campus Harstad 

skal ha et levende studentliv med alt som hører til, og at studentforeningen Galleriet Studenthus 

(Ludo) skal kunne drifte et tilbud som er økonomisk bærekraftig. Jeg bruker ordet bærekraftig 

mye, og det er fordi det ikke bare er økonomien som skal gå i balanse – et bærekraftig budsjett 

handler også om realistisk kapasitet, riktig bruk av ressurser, organisering og oppfølging av 

frivillige, riktig kunnskap om markedet, nye krav til drift og vakthold og daglig drift m.m.  

 

Til saken: 

 

«En uenighet mellom styrets studenter og økonomirådgiver og undertegnede»  

Dette kan jeg ikke uttale meg om, hvis de opplever det slik er de i sin fulle rett til det. Min rolle 

som styreleder handler om å være en ansvarlig aktør som sørger for at styret får riktig og god nok 

informasjon til å ta sine beslutninger. I dette tilfellet er tallenes tale ganske klar. 

 

«oppfattelse om å legge ned Ludo og ikke lenger villig til å ansette en daglig leder» 

Det stemmer at vi har gjennomført en omorganisering som gjør at stillingen som vanligvis hadde 

ansvaret for Ludo ikke lenger skal ha ansvar for alkoholbevilling. Jeg ønsker likevel å korrigere med 

informasjon om hvordan stillingen har vært finansiert frem til 2022: 

 

Ludo har dekket lønn til daglig lederandelen via faktura til Samskipnaden. 

Stillingsandelen i budsjett har vært ca 50% og ifht tall nedenfor er da ca 40% viderefakturert Ludo, 

resten er dekket via Samskipnaden og delvis tilskudd fra UiT. 

 

Årslønn 500 000 – 10% forsikringer og 5,2% arbeidsgiveravgift: ca 575 000 i lønn og sosiale 

kostnader på 100% stilling. 
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Tall nedenfor uten mva: 

Ut fra budsjettene lå den årlige summen på det Ludo ble fakturert for før 202 på: 250 000 – 

260 000 -270 000 per år (uten mva). 

 

I 2021 utgjorde faktureringen: 100 000 (delvis stengt pga pandemi) 

 

I 2022 utgjorde dette: 12x 23 333= 280 000,- 

 

Ludo har i dag ikke inntjening nok til å betjene denne kostnaden, da aktivitetsnivået/inntjening er 

for lav. 

 

 

«Mister Ludo sin bar- og scenedrift, vil Ludo i realiteten bli en del av Studentliv (Samskipnaden)» 

Ludo er allerede en del av studentfrivilligheten, og Samskipnaden ønsker på ingen måte å «ta 

over» en studentforening. Samskipnadens tjeneste Studentliv har vært en naturlig 

samarbeidspartner og kan -uansett hva som skjer med Ludo den ene eller den andre veien, 

fortsette med det.  

 

Med utgangspunkt i studentforeningen Galleriet studenthus sine vedtekter har jeg utfordret styret 

til å lese formålet sitt nøye. Det er sant at det ikke står noe uttalt om bar- og scenedrift der, derfor 

har vi snakket om hva Ludo skal og kan inneholde i fremtiden. I lys av hva som skjer med andre 

lignende studenthus rundt om i Norge er ikke dette så rart, da trange økonomiske rammer, lave 

frivilligtall, utfordrende bar- og scenedrift og ønsker om et mer flerbrukshus går igjen. 

 

«Budsjettforslag 2024 og ultimatum om å trekke seg» 

Vi har ikke uttalt dette, men hvis styret ønsker å gå videre med et budsjett som ikke er realiserbart 

og som vil gå ut over den egenkapitalen Ludo besitter må Samskipnaden vurdere sin rolle. Det er 

hverken konkludert eller diskutert noe endelig rundt dette. 

 

Når det er sagt skal Nina fra vår økonomiavdeling og jeg sette opp et budsjett som vi tror er 

realistisk – med utgangspunkt i prøvedriften etter gjenåpningen i 2023. Dette vil bli lagt frem på 

neste styremøte (slutten av januar 2024). 

 

«Foreningens egenkapital stilles til disposisjon for Samskipnaden» 

Dette var nytt for meg, og jeg kan trygge alle involverte om at dersom det skulle skje en 

oppløsning vil egenkapital -etter alle økonomiske forpliktelser er dekket, gå tilbake til 

studentfrivilligheten. 

 

-- 
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Dersom dere ønsker det, tar vi gjerne et møte om videre status for Ludo før styremøtet vårt i uke 

4. Jeg er tilgjengelig i Harstad fra tirsdag den uken. 

 

Med ønske om en stressfri og god jul        

 

 

Vennlig hilsen 

 

Sarah Yttermo Reibo 

Kommunikasjonssjef 

 11 

På tidspunktet hvor eposten ble mottatt hadde arbeidsutvalget allerede tatt ferie, men leder 12 

planlegger å være til stede på neste styremøte i regi Ludo. 13 

 14 

Vedlegg 1: Foreslått budsjett for Ludo Bar & Scene 2024 15 

 16 

Innstilling fra Arbeidsutvalget: Det fattes ikke vedtak i diskusjonssaker.17 
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Sak 8123: Samarbeidsavtale Quiz på Plays 1 

Saksbehandler: Hovedtillitsvalgt og Simon 2 

Sakstype: Vedtak 3 

Saksopplysning: Sak 8123: Samarbeidsavtale Quiz på Plays ble vedtatt utsatt på 4 

Campustingmøte #6 12. desember 2023. Det er kommet nye momenter i saken siden sist. 5 

 6 

Fra de originale sakspapirene: 7 

Campustinget har siden august hatt et samarbeid med Plays Bowling og minigolf for 

gjennomføring av den tradisjonsrike student-quizen på torsdager mens Ludo fortsatt var 

nedstengt. I henhold til samarbeidsavtalen har Plays stilt med lokale, teknisk utstyr og 

premier, mens Campustinget har stilt med promotering på campus og i sosiale medier, 

produsere quiz-materiell og finne quizmastere for gjennomføring av quiz.  

 

Det har blitt arrangert quiz fra og med torsdag 24. august, og siste dag med quiz var torsdag 

16. november. I denne perioden har det blitt arrangert quiz hver torsdag, bortsett fra torsdag 

31. august og torsdag 21. november. 31. august var det utfordringer med å få kalenderen til 

å gå opp i forhold til arrangering av Campustingmøte #3, mens det 21. november var et 

annet privat arrangement i lokalet som har blitt stilt disponibelt for arrangering av quiz. 

 

Det er nå en pause i gjennomføringen av quiz, mye grunnet eksamen og lite tid og rom for 

studenter til å delta på denne typen arrangementer i eksamenslesingen. I den sammenheng 

er det en del diskusjonspunkter som kan diskuteres: 

• Hvordan har det fungert å ha quiz på Plays? Oppfyller lokalet krav til denne typen 

arrangementer, og er premiene noe som studenter ønsker å vinne? 

• Hva har fungert bra med samarbeidet, og hva har fungert mindre bra? 

• Ønsker Campustinget å fortsette arbeidet med arrangering av quiz på Plays i løpet 

av vårsemesteret? I så fall, hvor lang varighet skal et slikt samarbeid ha? 

 8 

Den 11 januar gjennomførte vi et møte med Plays for å evaluere og vurdere veien videre. Vi 9 

har fått gode tilbakemeldinger fra Plays som ønsker å videreføre samarbeidet om «Quiz på 10 

Plays». Det ble diskutert at vi har behov for å innhente flere ressurser som kan være 11 

quizmastere, der Plays ble forespurt om muligheten til å ha egne ansatte tilgjengelig til dette 12 

formålet. Det taes videre opp internt.  13 
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Det ble også diskutert frekvensen på quizene der vi tidligere har hatt annenhver uke, der per 14 

nå må vurderes om dette er hensiktsmessig da vi må ivareta studentene som har ansvaret for å 15 

organisere quizene.  16 

 17 

Bowlingturnering 18 

Det er også foreslått et samarbeid om bowlingturnering mellom studenter med 19 

premieutdeling. Simon Kleivan har meldt seg som kontaktperson for dette initiativet.  20 

 21 

Kommende endringer 22 

Etter et år i drift vil bedriften foreta seg noen endringer som kan være relevant for saken. 23 

• Det skal installeres en glassvegg mellom bowling og quizlokalet som minimerer støy.  24 

• Minigolfen fjernes til fordel for biljardbord, dart og shuffelboard.  25 

• De ønsker å tilby andre former for premier til quizen.   26 

  27 

Diskusjonspunkter:  28 

• Skal vi fortsette samarbeidet med Plays?  29 

• Hvilke erfaringer har vi gjort oss med dette prosjektet?  30 

• Dersom samarbeidet fortsetter, hvordan kan vi innhente flere ressurser?  31 

• Hvilke momenter skal omså videreføres i et nytt samarbeid?  32 

• Skal vi legge ressurser i bowlingturnering?  33 

  34 

Forslag til vedtak: Arbeidsutvalget ønsker ikke å fremme et forslag til vedtak, da ønsket er at 35 

diskusjonspunktene skal kunne diskuteres fritt uten en konkret innstilling fra Arbeidsutvalget. 36 

 37 

Innstilling fra Arbeidsutvalget: Arbeidsutvalget har ikke innstilt på et forslag til vedtak i 38 

denne saken.39 
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Sak 0724: Valg av revisor 1 

Saksbehandler: Leder 2 

Sakstype: Vedtak 3 

Driftstilskuddet for 2024 er kommet inn på konto, og sluttføringen av regnskapsperioden 2023 4 

er godt i gang. Utbetalingen av driftstilskudd gjennomføres i to terminer, nå i januar og siste 5 

termin i august. Kravet for å få utbetalt andre termin er at det oversendes en rapport for 6 

studentvelferdens aktivitet og et godkjent regnskap for 2023. Det er også fremmet et krav fra 7 

UiT Norges arktiske universitet om at det skal foreligge en revisorrapport. 8 

 9 

Heldigvis er det ikke fremmet noe krav om at regnskapet skal gjennomgås av en 10 

statsautorisert revisor (som ville vært en svært kostbar affære sett i sammenheng med den 11 

relativt beskjedne økonomien i Campustinget), og det kreves derfor kun at en uavhengig 12 

gjennomgang av Campustingets økonomiske disponeringer og rapporteringer gjennom året 13 

som har vært. Et tilsvarende krav er fremmet i sammenheng med tilskuddet for 2024, og vil 14 

fremmes i all overskuelig fremtid. 15 

 16 

Arbeidsutvalget er godt i gang med å finne potensielle kandidater til å inneha rollen som 17 

revisor, men har på tidspunktet hvor sakspapirene oversendes til Campustingets representanter 18 

ikke landet på et spesifikt navn å foreslå. Dette vil derfor fremmes muntlig på møtet.  19 

 20 

Forslag til vedtak: Arbeidsutvalget vil fremme forslag til revisor under gjennomføring av 21 

møtet. 22 

 23 

Innstilling fra Arbeidsutvalget: Arbeidsutvalget innstiller ikke i denne saken ettersom konkret 24 

vedtak ikke foreligger ved utsendelse av sakspapirene. 25 
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Sak 8223: VEL-søknader behandlet på AUs fullmakt 1 

Saksansvarlig: Nestleder 2 

Sakstype: Orientering 3 

Saksopplysning: Sak 8223: VEL-søknader behandlet på AUs fullmakt ble vedtatt utsatt på 4 

Campustingmøte #6 12. desember 2023. Det er ingen nye momenter i saken siden sist. 5 

 6 

Fra de originale sakspapirene: 7 

I perioden siden sist møte har Arbeidsutvalget med bakgrunn i §6. Behandling av søknad i 

Reglement for tildeling av VEL-midler vedtatt gjeldende fra 5. mars 2020 behandlet 

følgende søknader: 

Dato Søknad Søker Søkesum Status 

07.11.23 # 29 Anniken Kjernåsen 793 kroner Innvilget full sum 

07.11.23 # 31 Beatrice Kaba 5000 kroner Innvilget full sum 

08.11.23 # 32 Mina Lilleberg 1600 kroner Innvilget full sum 

09.11.23 # 33 Sandra Elisabeth Axe 1600 kroner Innvilget full sum 

13.11.23 # 34 Snorre Barski 2500 kroner Innvilget full sum 

16.11.23 # 37 Mikal Tretvoll 4000 kroner Søknad trukket 

16.11.23 # 38 Malin Pettersen Nordman 5000 kroner Innvilget full sum 

20.11.23 # 39 Elise Yttervik 5000 kroner Innvilges 4000kr 

21.11.23 # 40 Helen Michelle Moe 4000 kroner Innvilges full sum 

21.11.23 # 41 Martin Gjøse 5000 kroner Innvilges full sum 

21.11.23 # 42 Martin Gjøse 1200 kroner Innvilges full sum 

22.11.23 # 43 Eva Therese Johansen 1500 kroner Innvilges full sum 

(tabell fortsetter på neste side) 
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(fortsettelse fra forrige side) 

Dato Søknad Søker Søkesum Status 

22.11.23 # 44 Victoria Spry Hansen 5000 kroner Innvilges full sum 

24.11.23 # 45 Anastasia Nzoba 5000 kroner Avslått 

27.1123 # 46 Karoline Andersen 2000 kroner Avslått 

27.11.23 # 47 Ingvild Næss 3000 kroner Avslått 

28.11.23 # 48 Emilie Galdal 4500 kroner Avslått 

30.11.23 # 49 Pia Johnsen 5000 kroner Avslått 

01.12.23 # 50 Astrid Utens 4800 kroner Avslått 

01.12.23 # 51 Anna Hammerbor 2000 kroner Avslått 
 

 8 

Vedlegg 2: Innkomne søknader siden sist CTiH-møte 9 

 10 

Innstilling fra Arbeidsutvalget: Campustinget anser seg som orientert.  11 



Møte #7  25.01.2024 

   
24 

Sak 0824: Rapport for tilskudd studentvelferd ved UiT 12 

campus Harstad 2023 13 

Saksansvarlig: Arbeidsutvalget 14 

Sakstype: Vedtak 15 

Campustinget i Harstad har fordelt VEL-midler på kr 243 390,06 til studentvelferd for 2023. 16 

Tilskuddsordningen VEL-midler er et viktig bidrag til studentvelferden ved campus Harstad, 17 

og sørger for et bredt spekter av aktiviteter, initiert og gjennomført for og av studentene ved 18 

campus.  19 

 20 

Om behandling og type søknader 21 

Midlene bevilges til arrangementer som bidrar til studenters velferd, herunder sosiale, 22 

kulturelle og faglig relaterte studentaktiviteter. Støtteordningen har fått navnet VEL-midler og 23 

reglement for velferdsmidlene ble sist oppdatert 05.03.2020. For å øke antall bevilgninger, ble 24 

det gjort en endring hvor Campustingets arbeidsutvalg (AU) kan fatte vedtak på søknadsbeløp 25 

inntil kr 5000,- Søknadsbeløp over kr 5000,- behandles på Campustingets månedlige møter. 26 

Endringen i tildelingsprosessen har hatt solid effekt, og flertallet av søknader holder seg 27 

innenfor søknadsbeløp på kr 5000,- Dette bidrar til effektiv saksbehandling, og gjør at 28 

pengene raskt kommer flere studenter til gode. 29 

 30 

Nestleder i Campustinget har hatt hovedansvaret for ordningen siden høsten 2023. Det har 31 

vært jobbet aktivt med å forbedre rutinene rundt saksbehandling og dialog med søkere. AU 32 

har behandlet søknader ca. 1 gang pr uke, og tilskudd overføres mottaker så snart vedtak er 33 

fattet. Søkeren er pliktig å oversende rapport med beskrivelse av hvordan arrangementet gikk, 34 

samt regnskap og kopi av kvitteringer innen 14 dager etter gjennomføring. Blir ikke hele 35 

beløpet brukt opp, overføres restbeløpet tilbake til ordningen.  36 

 37 

Nytt søknadsskjema og ny søkerveiledning  38 

Antall søknader økte høsten 2023 grunnet aktiv promotering av ordningen til nye studenter og 39 

kull. I saksbehandlingen opplevde AU at de ikke satt med tilstrekkelig informasjon i 40 

søknadsbehandlingen. Flere søknader var svært tynne og manglet info om f.eks. antall 41 

studenter som skulle delta og dato for arrangementet. Det ble iverksatt en prosess for å se på 42 
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forbedringer i søknadsskjema, som nå er endret til et godt og enkelt nettskjema som gir bedre 43 

forståelse for hva det søkes om støtte til. I samme slengen ble det gjort solide forbedringer på 44 

nettsiden, samt en søkerveileder for studenter som ønsker å søke penger fra Campustinget, se 45 

www.campustinget.no/soke-midler  46 

 47 

Økonomi og antall tildelinger 48 

VEL-midlene er en tilskuddsordning med penger bevilget fra UiT til studentvelferd ved 49 

campus Harstad. Støtten fra UiT var for 2023 på kr 120 000,- Fra regnskapsåret 2022 ble det 50 

overført restmidler på kr 50 287,43 som ikke ble benyttet. Ordningen var naturlig nok lite 51 

aktiv under pandemien med arrangementsforbud og antallsbegrensinger, og aktiviteten har økt 52 

betraktelig både i 2022 og 2023. I 2022 ble det tildelt kr 203 841 til 46 forskjellige tiltak. For 53 

2023 har antall tildelinger økt til 53 forskjellige tiltak, og samlet tildelingsbeløp har økt til kr 54 

243 390,- Pr 31.12.23 var det kr 12 287,- på konto. Disse overføres til 2024 for fortsatt innsats 55 

for bedre studentvelferden ved UiT campus Harstad. 56 

 57 

Pandemien slo ut hardt på studentforeningene ved campus Harstad, og i løpet av 2023 ble 58 

både HSI – Harstadstudentenes idrettslag og Harstadstudentenes juleballforening nedlagt. 59 

Restmidler tilknyttet disse to foreningene ble, etter avtale med Samskipnaden, refundert til 60 

VEL-middelordningen slik at studentene ved campus kunne få tilgang på disse. Totalt 61 

utgjorde dette kr 81 748,14,- og pengene ble prioritert til å dekke kostnader for studentidrett 62 

og til julebord for klasser ved de forskjellige studieretningene. 63 

 64 

Det er gitt tilskudd til et bredt spekter av aktiviteter, og de fleste kull og studieretninger ved 65 

campus er representert i tildelingslisten. Campustinget har vært aktive i å markedsføre 66 

ordningen, og har hatt ønske om å prioritere tildelinger yil samlingsbaserte studier. 67 

Hovedvekten av midlene er brukt til bespisning ved forskjellige type arrangementer, mens det 68 

også har vært bevilget penger til blant annet gresskarutskjæring, deltakeravgift på fotballcup, 69 

leie av havbadstue og filmkveld. Det er viktig å presisere at tilskuddet ikke kan benyttes til 70 

kjøp av alkohol.  71 

 72 

Se neste side for oversikt på tildelinger.  73 

http://www.campustinget.no/soke-midler
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